
Občinska konferenca ZSMS

Pogled v preteklost
Seja občinske konference ZSMS Ljubljana-

Šiška, ki je bila 29. septembra, je dala mladim
Šiškarjem jasne naloge o njihovem delu v pri-
hodnjih mesecih, hkrati pa so člani konferen-
ce pregledali tudi delo v minulem enoletnem
obdobju. Na konferenci so zaradi odhoda na
študij, v JLA in zaradi neaktivnosti zamenjali
šest članov predsedstva OK ZSMS Ljubljana-
Siška in predsednika. Novi predsednik je po-
stal Tomaž Šavnik. (Razgovor z njim bomo
objavili v naslednji številki.)

Tudi mladi se že aktivno pripravljajo na
spomladanske skupščinske volitve, pa tudi na
deseti kongres ZSM Slovenije. V preteklem
mesecu je bila v ospredju njihovih razprav
tudi štipendijska politika. V večjih delovnih
organizacijah so mladi že razpravljali o tem
žgočem problemu in se zavzeli predvsem za
kadrovske štipendije, mladi v osnovnih orga-
nizacijah v krajevnih skupnostih pa so več

poudarka dajali štipendijam iz združenih
sredstev.

Potekala je tudi razprava o vlogi kolektiv-
nih članov ZSMS — gasilski organizaciji,
ZTKO, ZKO, tabornikih, Zvezi prijateljev
mladine...

Clani predsedstva OK ZSMS so obiskali
tudi nekatere osnovne organizacije in člane
seznanili s sklepi predsedstva in konference
o teh problemih.

Ze v začetku novembra pa bodo izvedli tu-
di področne konference, kjer bo prav gotovo
tudi potrebna velika kritičnost pri ocenjeva-
nju dosedanjega dela teh organov.


